

# HELDINNEN DER LIEBE

Regie: Nathalie Percillier, Lily Besilly  
Produktion: Deutschland 1996



## HEROINES OF LOVE



Lily Besilly, Nathalie Percillier

### Stabliste

Buch, Schnitt

Produktion

Nathalie Percillier

Lily Besilly

Kamera

Stephanie Jordan

Musik

Les reines prochaines

Co-Produktion

DFFB, Berlin

Produktion

Heldinnen Film

Darsteller

Schönhauser Allee 152

Deutsche

D-10435 Berlin

Soldatin

Tel.: 030-449 62 96

Französische

Fax: 030-30 09 04 61

Soldatin

Lily Besilly

Länge

10 Min.

Format

16 mm, 1:1.37

Farbe

Weltvertrieb

siehe Produktion

## HELDINNEN DER LIEBE

Es ist mal wieder Krieg zwischen Frankreich und Deutschland. Eine deutsche und eine französische Soldatin haben sich im Wald verirrt, sie treffen aufeinander ...

## HEROINES OF LOVE

One of those wars between France and Germany. Two Lady soldiers, one German, one French, are lost in the woods. An encounter is inevitable ...

## LES HEROINES D'AMOUR

C'est à nouveau la guerre entre la France et l'Allemagne. Deux femmes-soldats, l'une allemande et l'autre française, se sont perdues dans les bois. Leur rencontre est inévitable ...

## LES HEROINES D'AMOUR



Nathalie Percillier, Lily Besilly

### Biografien

Nathalie Percillier: Geboren am 11.5.1960 in Paris. Lebt in Berlin. 1988-92 Studium an der Hochschule der Künste (Berlin), seit 1992 an der DFFB. Mehrere Kurzfilme und experimentelle Videos.

Lily Besilly: Geboren am 13.4.1963 in Osnabrück. Nach diversen Assistenzten seit 1993 Studium an der HFF Potsdam-Babelsberg. Mehrere Kurzfilme und experimentelle Videos.

### Biographies

Nathalie Percillier: born in Paris on 11.5.1960. Lives in Berlin. Studied at the Berlin College of Art from 1988-92 and commenced studies at the German Film and Television Academy in Berlin in 1992. Has made several short films and experimental videos.

Lily Besilly: born in Osnabrück on 13.4.1963. After working as an assistant began studying at the College of Film and Television in Potsdam-Babelsberg in 1993. Has made several short films and experimental videos.

### Biographies

Nathalie Percillier: née à Paris le 11-5-1960. Vit à Berlin. Etudie à l'école des beaux-arts de Berlin de 1988 à 1992, puis à la DFFB. Tourne plusieurs courts métrages et des vidéos expérimentales.

Lily Besilly: née le 13-4-1963 à Osnabruck. Assistante sur diverses productions, commence des études à l'institut du cinéma et de la télévision de Potsdam-Babelsberg en 1993. Réalise plusieurs courts métrages et des vidéos expérimentales.

### Kontakt/Contact 2006:

heldinnenfilm  
Neue Dorfstraße 7  
D-15345 Reichenow  
[webmaster@heldinnenfilm.de](mailto:webmaster@heldinnenfilm.de)